
G:\Afdelinger\1. Afdelingsmøder\AFDELINGS-REFERATER\2022 afd. referater\Afd. 03 referat 2022 WTG.docx 

 

  
Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
624 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Finn Marquardsen (FMA) og Tor-
ben A. Sørensen (TAS) 
 
 
Fra administrationen: Mikael Jensen (MJ), Torben Thyge-
sen (TTH), Søren Steen Kindberg (SSK) Martin Madsen 
(MRM), Inge Kristensen (IK) og Berith Olsen (BKO)  
 
 
Fra afdelingen:  22 beboere 
 

Dag og år: 
Torsdag, den 24.2.2022 kl. 17.00 
på Holger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 3 (Ringgade 107-141A) 
 
 

René Damm bød velkommen og foreslog TAS som diri-
gent. 
 

  
  

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

  
TAS valgt som dirigent. 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

  
Godkendt 
 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 MJ gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejestigning 
 
Huslejestigningen kan primært forklares med en forhøjelse 
af offentlige og andre faste udgifter, flere afskrivninger samt 
mere henlæggelse til fremtidig vedligeholdelse. Indtægten 
fra overført overskud er reduceret. 
 
Budgetforslaget vil medføre en årlig huslejeforhøjelse på 
17,36 kr. pr. m2 (eller gns. ca. 150 kr. pr. måned for et gen-
nemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gældende fra 1.juli 
2022. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 

1. Forslag til fremtidige boliger (totalrenoveringer) jf. 
vedlagte bilag 
 

 

 

  
 
 
 
Budget enstemmigt godkendt 
 
Samlet huslejestigning 400 kr. pr. måned 
for en gns. Lejemål. Jf. forslag 1. 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
  
 
 
 
 

1. Totalrenovering af flyttelejligheder 
vedtaget. Huslejestigning som følge 
af øgede vedligeholdelsesudgifter i 
fremtiden godkendt 250 kr. for et 
gns. Lejemål pr. måned, samt god-
kendt forventet stigning på yderli-
gere 250 kr. næste år. 
Renovering af boligen for nuvæ-
rende beboere vedtaget – 2 boliger 
pr. år. 
 

 

Pkt. 4 Indgående forslag til behandling under punkt 4 –  
Indkomne forslag: 
 Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 
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1. Forslag til revideret vedligeholdelsesreglement, jf. 
vedlagte bilag 

 
 

1. Godkendt 

 
 
 
 

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 På valg: René Damm 
 

  
Valgt til formand for 2 år: 
René Damm 
 
 

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
 På valg: Preben Nielsen og Alice Johansen 
 
 Suppleanter: 
 På valg: Mille Clara Feldborg og Peter Hansen 
 

Valgt til afdelingsbestyrelsen: 
Valgt for 2 år: Preben Nielsen 
Valgt for 1 år: Mille Clara Feldborg 
 
 
Valgt til suppleanter: 
1. suppleant: Peter Hansen  
2. suppleant:  ingen 
 

Pkt. 7 Valg af 1 repræsentanter til Antenneforeningen B42  
 På valg: Preben Nielsen 
 

Valgt som repræsentanter til Antennefor-
eningen B42:  Preben Nielsen 
 

Pkt. 8 Eventuelt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 18.30 
 
 
 
 

  
 Kort dialog omkring diverse i afdelingen. 

 


